
Den Selvejende Institution Herning Svæveflyvecenter 

Bestyrelsens beretning for året 2015 

 

Der har siden den ordinære generalforsamling været afholdt 3 bestyrelsesmøder. 

Referaterne herfra er offentliggjort på hjemmesiden www.herningsvaeveflyveklub.dk  

Den del af tilkørselsvejen der er asfalteret har vi fået repareret i årets løb. Hullerne 

blev repareret af Vejafdeling Herning Kommune. De anbefalede at vi fik lavet en 

belægning bestående af bitumen og oven på, et lag af bornholmske granitsten. 

Resultatet er tilfredsstillende, men vejens underlag er ikke beregnet til at bære tunge 

køretøjer.  Det betyder at vi med jævne mellemrum er nødt til at reparere vejen. Vi 

må nok fremover få udbedret hullerne hvert år. 

Udgifterne til vejvedligehold var så store at der ikke var plads til andre større 

vedligeholdsprojekter.     

Efterårsstormen rev nogle tagplader at hangarbygningerne. Skaden blev anmeldt til 

forsikringsselskabet, der dækkede skaden fratrukket vores selvrisiko.  

BBR registeret er blevet ajourført således der er overensstemmelse mellem registeret 

og det faktiske forhold. Skrev vi sidste år. Det viste sig ikke helt at holde stik. Vi 

opdagede at nogle af hytterne ikke var medtaget og bygningsnumrene ikke stemte 

med numrene i BBR registeret. Det skulle være på plads nu. 

Taget på klubhuset og værkstedshangaren er ved at være så ringe at vi skal have det 

skiftet.  Vi har fået tilbud på materialer til klubhuset og vi regner med at skifte taget 

her i forsommeren 2016.  Udskiftning at taget på værkstedshangaren er for bekostelig 

til at vi kan udskifte det over drifts budgettet på en gang.  Måske vi kan få gode ideer 

til løsning af problemet således at vi kan dele omkostningen over flere år.   

En stor tak til alle medlemmer, der har udført mange forskellige opgaver, også de 

mange opgaver der ikke er nævnt her.  

 

På bestyrelsens vegne 

Helmuth Egsgaard 

 



 

   

 


